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Az RMDSZ Hargita Megyei Egyeztető Tanácsának (HET) egyhangú döntése értelmében a jövő
évi helyhatósági választásokon is Bor
boly Csabának
szavaz bizalmat. A hírt a megyei tanácselnök maga jelentette be gyergyószentmiklósi
sajtótájékoztatóján.

  

Borboly, az uh.ro-nak adott telefonos interjújában a megye legfontosabb problémái között
említette, hogy nem hisszük el: „ami sok tíz éven át elmaradt, azt meg lehet csinálni. Ezen
dolgozunk három éve". Továbbá az elmúlt három évről kijelentette, jelentős változás tudhatunk
magunk mögött az elmúlt időszakban, hiszen „a sor végéről a sor közepére került Hargita
megye. Pozitív irányba mozdult a mérleg, akár a GDP-t nézzük, akár a munkahelyek számát,
vagy a fejlesztési trendeket."

  

Hamarosan induló kampányáról elárulta, „elkezdtünk hinni a helyi termékekben, beindultak a
tervek. Az elkövetkezőkben is az emberközeli megyevezetést képzelem megoldásnak".

  

Székelyudvarhelyi és udvarhelyszéki prioritásairól is faggattuk az elnököt, aki úgy vélekedett,
hogy legfontosabb a sikaszói villamosítás, az énlaki és a firtosandrásfalvi vízrendszer kiépítése.
Borboly céljai között említette még a gazdasági terjeszkedést, valamint erős vállalkozó- és
polgárbarát tevékenységet is igért.
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„A legtöbb magáncég, vállalkozás ebben a térségben jött létre, de nézhetjük az export-import
tevékenységet is – nagyon erős ez a térség" – nyilatkozta, majd hozzátette: „a turisztikai és
gazdasági lehetőségeket kell kihasználnunk Udvarhely esetében is. A cél a kis és közepes
vállalkozások fejlesztése."
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